

Møte:	Medvirkning forprosjekt – D3 Gruppe 05 Føde, barsel, Nye Aker	Prosjekt:	Nye Aker og Nye Rikshospitalet
Saknr:	123058	Dok.dato:	24.05.2022
Møtedato:	19.05.2022 / start kl 8:30 – slutt kl 11:30	Sted:	Forskningsparken, møterom Via
Referent:	Tina Sønnichsen	Neste møte:	Uke 36-37

Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Rolle/Organisasjon	Tilstede
Abelone Bidstrup	Jordmor	Gruppeleder	X
Johanne Kolvik Iversen	Overlege	Fagperson	-
Anne Elisabeth Bjerkheim	Jordmor	Fagperson	X
Anne Flem Jacobsen	Overlege	Fagperson	X
Anne Lid Øvre	Jordmor	Fagperson	-
Thomas Thaulow	Overlege	Fagperson	-
Kristin Næss-Andresen	Jordmor	Fagperson	X
Atle Moen	Nyfødtmedisiner	Fagperson	-
Marlin Comelon	Overlege	Fagperson	-
Tuva Hegna	Overlege	Fagperson	-
Brit Svarstad Carlsen	Spesialhjelpepleier	Verneombud	X
Kari Mette Buer, NSF	Jordmor	Tillitsvalgt	-
Brit S. Fure, Fagforb.	Hjelpepleier	Tillitsvalgt	X
Camilla Smith, DNLF	Overlege	Tillitsvalgt	-
Margrete Raugstad		Brukerrepresentant	X
Trine Braaten	Fagkoordinator	Nye OUS	X
Elisabeth Grannes	Fasilitator	HSØ PO	X
Tina Sønnichsen	Referent	HSØ PO	X
Berit Haugen	Rådgiver utstyr	Prosjekteringsgruppen	X

Kristin Presterud Mørk	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	x
Henni Steineger	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	x
Observatører			
Vera Vik Hansen	Avd. for smittevern	OUS	x
Per Arnesen	NOM - utstyrsrådgiver	OUS	x
Iver Greiner	Kommunikasjon	Nye OUS	x
Per Oddvar Synnes	Prosjekthovedverneombud	OUS	x

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-01		<p>Agenda for dagens møte</p> <p>Møtet er det tredje i en serie på fire møter i hovedaktivitet D som skal gå til og med høsten 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 05 Føde, barsel NSA. Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Plassering i bygget • Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer • Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet <p>MERK at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p>Agenda</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Godkjenning av referat 2. Gjennomgang av funksjonsområde/utsendt materiale 3. Gjennomgang av gjenstående aksjonspunkter 4. Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring 5. Veien videre 			

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2</p> <p>Referatet er godkjent.</p> <p>Kommentar fra observatør fra smittevern til tilbakemeldingen som var sendt frem til Nye OUS: Det skal stå: «Det er ikke nødvendig med et lager, rent ved siden av det lille desinfeksjonsrommet som kun er tenkt til utslag av urinprøver i poliklinikk».</p> <p>Kommentar fra observatør fra smittevern til at det planlegges med felles pauserom for Føde/gyn mottak og observasjonsposten, føde; Smittevern informerer om at dette er ok når felles personale drifter de to områdene.</p>	Info		
03-02		<p>Gjennomgang av utsendt materiale</p> <p>Arkitekt gjennomgikk oppdatert materiale.</p> <p>Følgende kommentarer ble notert til gjennomgangen:</p>			
03-02-01	04.01.188 04.01.250	<p>Poliklinikk</p> <ul style="list-style-type: none"> • Rent lager og desinfeksjonsrom bytter plass for å skjerme pasienter for transport av gods til desinfeksjonsrommet. • Ideelt sett ønskes dagslys til to screening undersøkelsesrom som ikke har dagslys. Alternativt legge til rette for at personale kan bytte rom i løpet av dagen. • Det ønskes forrom til kontaktsmitteisolat. Dette er meldt tidligere. • Et stillerom flyttes til svangerskapsavsnittet. • Det vurderes om det kan bli plass til oppstilling av en bære nærmere svangerskapsavsnittet. • Kontor flyttes mer sentralt. • Gyn og svangerskapspoliklinikk bytter plass. 	<p>ARK</p> <p>ARK</p> <p>HSØ-PO ARK ARK</p> <p>ARK ARK</p>	<p>Møte D4</p> <p>Møte D4</p> <p>Møte D4 Møte D4 Møte D4</p> <p>Møte D4 Møte D4</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen Åpen Åpen</p> <p>Åpen Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> • Det er behov for medisinnisje. Fagkoordinator avklarer behov for endring av notat om fordeling av farmasitun/medisinnisjer. • Ventesoner (ev. benevne disse som velkomstsoner) bør utstyres med skjerm for digital info om avdelingen. 	Fagkoordinator	09.06.22	Åpen
03-02-02		<p>Fødeavdelingen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sectioheis er fastholdt som den var i møte D2 og ikke snudd på som var et ønske i tilbakemeldingen. Det er ikke nok plass i korridor til at den kan være gjennomgående og en søyle gjør tilgang vanskelig dersom heisen snus 90 grader. Akuttheisen er gjennomgående og kan også brukes til sectiostuen. • Avdelingen ønsker dusj i HC, WC for personal i avdelingen. • Korridor mellom observasjonspost og føde/gynmottak gjøres bredere enn 1,8 m. I observasjonsposten kjører man pasient i seng til operasjon. • Funksjon i multifunksjonsrom er: observasjon før fødsel, fødsel og barselsopphold. Rommet utstyres som en fødestue. Det blir en skapsseng i rommet til pårørende. Gruppen ønsker seg muligheten til å ta inn et mobilt badekar i multifunksjonsrommet. Standardrommet «sengerom, multifunksjon» er ferdig behandlet. Eventuelle endringer til standardrommet gjøres i detaljprosjektet. • Asfyksirommet blir med to plasser. Trillinger forløses med sectio og mest sannsynlig ikke på Aker, men på Rikshospitalet. • Stabiliseringsrommet som brukes i forbindelse med overflytting til NRH ligger i nyfødtintensiv. • Operasjonsstue til sectio ligger ved inngangen til operasjonsområdet. Det er behov for å kunne ta blodgassanalyser i nærheten. Det orienteres om plassering av PNA lab i operasjonsområdet i neste møte. • Leger skal skifte til grønt i garderoben i operasjonsområdet til alle sectio utenom grad 1. • Arbeidsstasjon flyttes til samme plassering som i fødeområdet for høyrisikofødsler. 	<p>Info</p> <p>HSØ-PO ARK</p> <p>HSØ-PO</p> <p>ARK</p>	<p>Møte D4 Møte D4</p> <p>Møte D4</p> <p>Møte D4</p>	<p>Åpen Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> Gruppen drøftet behovet for fødestue som luftsmitteisolat. Fagkoordinator sjekker med NRH om disse pasienter tas imot i NRH. 	Fagkoordinator	09.06.22	Åpen
03-02-03		Føde/gyn mottak <ul style="list-style-type: none"> To stillerom flyttes fra fødeområdet til føde/gyn mottak. Desinfeksjonsrom og lager, rent flyttes nærmere føde/gyn-mottak – bytter plass med arbeidsstasjon. Et toalett flyttes fra venteseone til undersøkelsesrom i føde/gyn-mottak. 	ARK ARK ARK	Møte D4 Møte D4 Møte D4	Åpen Åpen Åpen
03-02-04		Observasjonsenhet <ul style="list-style-type: none"> Desinfeksjonsrom og lager, rent flyttes nærmere føde/gyn mottak. Det er behov for oppstillingsplass til en bære i observasjonsområdet. Smittevern spiller inn at rent lager bør deles i to rene lagre for å håndtere sterile varer i det ene og vanlige forbruksartikler i det andre. Dette bør spilles inn overordnet i prosjektet som en endring av standardrom. Fagkoordinator tar problemstillingen videre. 	ARK ARK Fagkoordinator	Møte D4 Møte D4	Åpen Åpen
03-02-05		Pause <ul style="list-style-type: none"> Avdelingen ønsker seg å kunne ha et godt arbeidsmiljø i pauserom for nattevakt. Da fødeavdelingen er en akuttavdeling er det viktig med mulighet for hvile i rommet. Dette håndteres i neste fase av prosjektet. Observatør fra verneombud informerte om at pause- og møteroms funksjon bør være adskilt i to rom. Avdelingen melder hvor mange som er på jobb samtidig i de ulike områdene og hvor mange som har pause samtidig. 	Gruppeleder	Neste fase 09.06.2022	Åpen Åpen
03-03		Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2 Alle aksjonspunkter fra forrige møte er innarbeidet.			
03-04		Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring Se utsendt oppsummering.			
03-05		Veien videre	Info		

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>Etter denne møteserien (D3), vil tilbakemelding vurderes og oppdateres/implementeres i materiale til D4.</p> <p>Forprosjektrapporten ferdigstilles til uke 37 og er grunnlag for beslutning om å gå videre til detaljprosjekt (B4). Dette er planlagt besluttet i styret i Helse Sør-Øst RHF innen utgangen av 2022.</p> <p>Samtidig med at forprosjektrapporten ferdigstilles, utvikles løsninger videre som del av medvirkningsprosessen i forprosjektet, og det kan medføre at skisser i forprosjektrapporten og materiale til møte D4 er på ulikt nivå.</p> <p>Innspill og tilbakemelding fra D4 vurderes og tas videre i detaljprosjektet (tentativt oppstart 2023).</p>			
03-06		<p>Frister Referat sendes ut senest en uke etter møte. Tilbakemeldinger fra gruppen sendes til Nye OUS senest torsdag 09.06.2022 kl. 12.</p>			